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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, održane 30. srpnja 2009. godine (četvrtak) 
u Komunalnoj palači Pula, Forum 1 Gradskoj palači. 
 
 Sjednicu je u 17,05 sati otvorio DENIS MARTIN ČIĆ, predsjednik Gradskog vijeća 
Grada Pule (IDS – SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 
  
 Radi utvrñivanja prisutnosti i kvoruma, izvršio je prozivanje vijećnika. 
 Napominje da su vijećnici Marko Martinčić i Silvano Hrelja opravdali izostanak sa 
sjednice.                                        
                                       
PRISUTNI - ODSUTNI 
 
Red. 
Br. 

VIJEĆNIK LISTA P R I M J E D B E   

1. ARDEMIO ZIMOLO IDS - SDP  
2. DENIS MARTINČIĆ IDS - SDP  
3. MARKO MARTINČIĆ IDS - SDP Odsutan (O) 
4. ELENA GATTONI – STEPANOV IDS - SDP  
5. MARIJAN MUŽINIĆ IDS - SDP  
6. VIKTOR LAZARIĆ IDS - SDP  
7. SERGIO STUPAR  IDS - SDP  
8. ORNELA GRUJIĆ – CUKON IDS - SDP  
9. JADRANKA ČERNJUL IDS - SDP  
10. VALTER BOLJUNČIĆ IDS - SDP  
11. MARICA VRBANAC IDS - SDP  
12. IVAN UDOVIĆ IDS - SDP  
13. KEMAL VELAGIĆ IDS - SDP  
14. PEðA GRBIN IDS - SDP  
15. BRANKA DAIĆ – BURSAČ IDS - SDP  
16. DUNJA RAČIĆ NGL - NPC  
17. BRUNO NEFAT NGL - NPC  
18. IRENKO SRDOČ NGL - NPC  
19. ZDENKA VRATOVIĆ NGL - NPC  
20. MAURICIO LICUL NGL - NPC  
21. LOREDANA ŠTOK NGL - NLŠ Od 17,36 sati prisutna 
22. MIRJANA RUŽNJAK NGL - NLŠ  
23. SILVANO HRELJA HSU - HSLS Odsutan (O) 
24. NETA ŽIKOVIĆ HSU - HSLS  
25. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ - HSS  
26.  JANKO ŽUŽIĆ HDZ - HSS  
 
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
LOVORKA HAJDIĆ - GOLJA, voditelj Odsjeka Gradskog poglavarstva, 
SLAVICA JELOVAC, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, 
IVAN KLARI Ć, voditelj zapisnika 
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VINKO KNEZ, pročelnik Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, 
DAMIR PRHAT, p.o. Gradonačelnika pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
ureñenje , 
VESNA SAJIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, 
JASMINA LICHTENBERGER, ovlaštena službenica Upravnog odjela za odgoj, obrazovanje, 
sport i tehničku kulturu, 
SILVIJA HRELJA, pročelnica Upravnog odjela za socijalnu skrb i zdravstvo, 
KLARA UDOVIČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
GORDANA LANČA, p.o. Gradonačelnika pročelnica Službe za zastupanje Grada, 
MIRJANA BENČIĆ. p.o. Gradonačelnika pročelnica Službe za unutarnju kontrolu, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulapromet d.o.o. Pula, 
AURELIO BUIĆ, direktor JTP Vodovod Pula d.o.o. PULA, 
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
VELJKO MIRKOVIĆ, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula, 
DRAGO GLUMAC, direktor JTP Castrum Pula 97 d.o.o. Pula, 
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Ghiro d.o.o. Pula, 
DALIBOR SULJEVIĆ, direkor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking d.o.o. Pula,  
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
GORDANA KAIĆ, ravnateljica Istarskog narodnog kazališta – Kazališna kuća Pula, 
MARIZA KOVA ČEVIĆ, ravnateljica Predškolske ustanove Dječiji vrti ći Pula, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića Rin Tin Tin Pula-Pola, 
 
POZDRAVLJAM: 
 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE, gospodina Borisa Miletića 
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gospoñu Veru Radolović i gospodina Fabrizia Radina 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE javnih TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- PREDSTAVNIKE VIJEĆA MJESNIH ODBORA  
- predstavnike MEDIJA,  
- te ostale GOSTE  

   
  Na početku želim vas obavijestiti da sam kao  predsjednik Gradskog vijeća, sukladno 
članku 10. Poslovnika, primio obavijesti o  osnivanju  
- Kluba vijećnika Nezavisne gradske liste nositelja Plinia Cuccurina, čiji je predsjednik 

Bruno Nefat 
- Kluba vijećnika Socijaldemokratke partije Hrvatske, čiji je predsjednik Marijan Mužinić. 
  

  PRELAZI SE NA UTVRðIVANJE DNEVNOG REDA 
 

Poziv za 4. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 24. srpnja  2009. 
godine zajedno s materijalima za predloženi dnevni red u elektronskom obliku. Materijali su 
objavljeni na web stranici Grada Pule www.pula.hr. Vijećnicima koji su to tražili dostavljeni 
su i u pisanom obliku. 
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Uz poziv dostavljena su vam i Izvješća Gradonačelnika Grada Pule o korištenju 
sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec svibanj i lipanj 2009. godine, 
sukladno članku 57. stavak 3. Zakona o proračunu («Narodne novine br. 87/08). 
 

NA DAN ODRŽAVANJA SJEDNICE VIJE ĆNICIMA SU NA KLUPE 
DOSTAVLJENI SLIJEDE ĆI MATERIJALI: 

 
- Izvješće o radu Odbora za statut i druge opće akte od 27. i 30. 07.2009. godine 
- Izvješće o radu Odbora za plan i financije od 28.07.2009. godine 
- Izvješće o radu Odbor za prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose 

od 27. i 30.07.2009. godine 
- Izvješće o radu Odbora za društvene djelatnosti od 29.07.2009. godine  
- Amandman 1. i 2. Gradonačelnika Grada Pule na prijedlog Odluke o uvjetima i mjerilima 

za raspodjelu dijela sredstava spomeničke rente i drugih prihoda Proračuna za proviñenje 
zahvat sanacije i obnove pročelja i krovova grañevina registriranih kao kulturno dobro te 
grañevina na području zaštićene urbanističke cjeline Grada Pule 

- Odgovori na vijećnička pitanja 
  
 
Utvrñuje da mu nije dostavljen drugi pisani prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog 

reda, pa stavlja na glasanje predloženi dnevni red 4. sjednice Gradskog vijeća od 24. srpnja 
2009. godine sa 22 točke dnevnog reda, te nakon glasovanja konstatira da je Vijeće sa 23 
glasa “ZA”, bez glasova “PROTIV”, za 4. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule, utvrdilo 
slijedeći 

 
D N E V N I  R E D 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule od 

14.07.2009. godine 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 

društva Monte Ghiro d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Monte Ghiro d.o.o. Pula 
sa sjednice održane 05.06. 2009. godine  

4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Tržnica d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Tržnica d.o.o. Pula sa 
sjednice održane28.04.2009. godine  

5. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva  Pulapromet d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Pulapromet  d.o.o. Pula 
sa sjednice održane 29.05. 2009. godine  

6. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Pula Parking d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Pula Parking d.o.o. Pula 
sa sjednice održane 18.05, 2009. godine  

7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Castrum Pula 97 d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Castrum Pula 97 
d.o.o. Pula sa sjednice održane 25.05. 2009. godine  

8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Vodovod Pula d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Vodovod Pula  d.o.o. 
Pula sa sjednice održane 08.06. 2009. godine  
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9. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Luka Pula d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Luka Pula d.o.o. Pula sa 
sjednice održane 12.06. 2009. godine  

10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Kaštijun d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora d.o.o. Pula sa sjednice 
održane 29.06. 2009. godine  

11. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Plinara d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Plinara d.o.o. Pula sa sjednice 
održane 28.05. 2009. godine  

12. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godine trgovačkog 
društva Pula Herculanea d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Pula Herculanea  
d.o.o. Pula sa sjednice održane 29.05. 2009. godine 

13. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i 
ureñaja komunalne infrastrukture za 2008. godinu 

14. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. Zakona o komunalnom 
gospodarstvu za 2008. godinu 

15. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o radu upravnih tijela Grada Pule za 2008. 
godine  

16. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2008. godinu  
17. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2008. godinu  
18. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o radu upravnih tijela Grada Pule za 

razdoblje od 01.01. do 30.06.2009. godine  
19. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2009. godinu  
20. Donošenje Odluke o uvjetima i mjerilima za raspodjelu dijela sredstava spomeničke 

rente i drugih prihoda Proračuna za provoñenje zahvata sanacije i obnove pročelja i 
krovova grañevina registriranih kao kulturno dobro te grañevina na području zaštićene 
urbanističke cjeline Grada Pule 

21. Donošenja Osnova Pravila mjesnih odbora  
22. Donošenje Odluke o izradi Urbanističkog plana ureñenja «Karšiole»  

 
 
 
AD – 1  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se: Dunja Račić, Valter Boljunčić, Bruno 
Nefat, Marijan Mužinić, Irenko Srdoč, Viktor Lazarić, Lovorka Tomičić, Sergio Stupar, Janko 
Žužić, Elena Gattoni – Stepanov, Maurico Licul, Ornela Gruć – Cukon, Zdenka Vratović, 
Ardemio Zimolo, Jadranka Černjul. 
 
DUNJA RAČIĆ : 
 
 Dobar dan. 
 Ja bih postavila dva pitanja gospodinu Gradonačelniku i zamolila bih da nam na 
pitanja odgovorite usmeno i pismeno. 
 Prvo pitanje je vezano za objekt Vilu Mariju. 
 Poznato je da je 2002. godine, 11.11. potpisan ugovor sa izvoñačima radovima. 
 Zatim 24.10.2003. godine su pripremni radovi izvršeni. 
 15.01.2004. godine izvoditelj je uveden u posao.  
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28.05.2008. godine je dobivena uporabna dozvola.  
I od tada su u objektu samo služba za čuvanje i održavanje objekta. 

 Zato vas mi molimo gospodine Gradonačelniče da nam odgovorite kako su do sada 
sredstva utrošena u radovima i u ureñenju objekata Vile Marije i koliko stoje troškovi 
održavanja koji teku već godinu i više dana, praktički od 6. mjeseca prošle godine.  
 Molimo vas isto tako da nam odgovorite za neracionalni odnos prema objektu i već o 
utrošenim sredstvima, te da li će tko snositi odgovornost što već godinu dana u tom objektu 
nisu smješteni korisnici, a koji, dobro znamo u našem je gradu je poduža lista čekanja, negdje 
oko 1000 korisnika. 
 Isto tako znamo da objekt sa vremenom propada i samim time će vjerojatno opet 
trebati neka nova sredstva da bi se oni uselili i samim tim produžuje se dalje to vrijeme. 
  Drugo pitanje bi bilo vezano za troškove reprezentacije javnih poduzeća, jer kako 
znamo troškovi reprezentacije obično idu za ručkove, večere, i neke druge zajedničke 
troškove.  
 U 2007. godini taj trošak iznosi 469.400,00 kuna, a za 2008. godinu 531.934,00 kuna. 
Tu prednjače Plinara d.o.o. Pula za 2007. godine sa 91.500 kuna i 123.000,00 kuna u 2008. 
godini, te Vodovod d.o.o. Pula, koji ima 110.000,00 kuna u 2007. godini i 125.000,00 kuna u 
2008. godine. 
 Istodobno trošak vašeg Ureda iznosi 120.000,00 kuna. I trošak Upravnog odjela za 
lokalnu samoupravu  iznosi 120.00000 kuna. 
 Zato se logički postavlja pitanje. 
 /D. Martinčić : Isteklo vam je vrijeme /. 
 Za dva pitanja !? 
 /D. Martinčić : Tri minute, dva pitanja, ali 3 minute./. 
 Onda samo pitanje kratko. 
  Postavlja se pitanje koliko je to korektno sa strane Vodovoda i Plinare s obzirom da se 
oni bave uslužnim djelatnostima i imaju monopol nad tim uslužnim djelatnostima. I zato vas 
molimo strukturu troškova tih dvaju poduzeća. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ 
 
 Hvala. 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć :   
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici. 
 Zahvaljujem na postavljenim pitanjima.  
 Ja ću pokušati usmeno odgovoriti u onoj mjeri koliko sada mogu, a kako ste za prvo i 
drugo pitanje, kako sam razumio, zatražili i pismeni odgovor, dobiti ćete odgovor i u 
pismenom obliku. 
 Ja, prije svega, želim pojasniti nekoliko stvari, jer mislim da se radi o odreñenim 
nesporazumima. 
 Nositelji investicije za izgradnju Doma Vile Marije, Dom za psihički oboljele osobe je 
Ministarstvo. Znači, nije Grad, nije Županija, nego Ministarstvo zdravstva, a mi smo 
potpisali, odnosno tada je Grad potpisao i Istarska županija tripartitni ugovor o sufinanciranju 
izgradnje objekta. Prema tome u samom startu želim vrlo jasno reći nositelj investicije, 
raspisivanje natječaja, izbor izvoñača za izgradnju, raspisivanje natječaja na nadzor i izbor 
usluge za nadzor, vrši Ministarstvo zdravstva. Nadam se da nam je to jasno. Ako nam je to 
jasno, onda možemo ići dalje. 
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 Obzirom da je pri samoj fazi izgradnje utvrñeno u više navrata da se na samom 
objektu vide propusti Grad Pula nije pristajao na isplaćivanje odreñenih obveza temeljem 
ugovora dok nositelj investicije, a to je Ministarstvo zdravstva, iste ne ukloni. Jednog trenutka 
kada se novac uplati naša moć kao Grada tu prestaje i naprosto ne postoji mehanizam utjecati 
na nositelje investicije, a to je Ministarstvo zdravstva, kako bismo natjerali izvoñača da ukloni 
nedostatke koje je nadzorni organ utvrdio.  
 Ja ću vam priložiti svu korespondenciju koju je Grad Pula imao s Ministarstvom 
zdravstva, a pročitat ću samo jednu rečenicu, vjerujem da ćete tada razumjeti do kuda smo 
stigli u dogovorima.  
 «Molimo da se provedu potrebne mjere protiv osobe koja je vršila stručni nadzor nad 
gradnjom nove grañevine Doma Vila Marija, a ukoliko nije opazila predmetne nedostatke kod 
tek izvedenih radova te izmjene na objektu i nije blagovremeno izvijestila investitora o istim 
iz dostavljenog Izvješća stručnog nadzora Gradu Puli u spornoj situaciji nije vidjela da postoje 
nedostaci». 
 Prema tome mi smo vrlo jasno uputili Ministarstvu zdravstva podatke da u fazi 
izgradnje navedenog doma ima puno propusta i jedini način da se natjera nekoga u Zagrebu 
koji vodi investiciju u Puli, a slična stvar vam je bila i sa dvoranom Osnovne škole Stoja, gdje 
znate što se desilo, igrom slučaja i isti izvoñač radova je bio, u to neću ulaziti, to je možda 
posao za neke druge službe. 
 Znači, slijedom navedenog «Grad Pula neće izvršiti daljnje plaćanje dok se ne otklone 
nedostaci». Osnivač je Ministarstvo zdravstva, investitor je Ministarstvo zdravstva. Mislim da 
sam sve rekao.  
 Što se tiče same reprezentacije samih javnih poduzeća vi znate da svako JTP u svom 
godišnjem planu ima jedan dio, kao što Grad Pula donosi Proračun namijenjen za 
reprezentaciju. Normalno je da smo mi kao uprava, tako i poduzeća, smanjivali troškove 
najprije tamo gdje se moglo, a to je upravo reprezentacija. Ja ću vas podsjetiti da 2005. godine 
u samom poslovanju uprave Grada Pule iznos reprezentacije je bio 400.000,00 kuna, ja sam je 
smanjio na 360.000,00 kuna. Sada smo je smanjili na 300.000,00 kuna. Prema tome normalno 
je da smo to mijenjali, ali nemojte zaboraviti da u reprezentaciju ide i trošak ove vode koju 
danas svi ovdje pijemo. 

Hvala lijepa. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Gospoño Dujna Račić da li ste zadovoljni odgovorom ? 
 /D. Račić : U redu/. 
 Slijedeći je na redu za postavljanje vijećničkog pitanja vijećnik Valter Boljunčić. 
 Izvolite, imate riječ. 
 
VALTER BOLJUN ČIĆ : 
 
 Dobar dan. 
 Ja bih imao jedno pitanje za Gradonačelnika. 
 Zanima me kako napreduju radovi na Osnovnoj školi Veli Vrh, te što je sa sredstvima 
koja su bila obećana iz državnog proračuna obzirom na rebalanse koji su bili. 
 Hvala. 
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DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala. 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć : 
 
  Poštovani vijećnice, hvala na pitanju. 
 Radovi teku sukladno planiranoj dinamici. 
 Evo, imali smo i okončanje drugog dijela natječaja za izbor nadzornog inženjera, koji 
je izvršen. Prema tome nema nikakvih prepreka kako se radovi na prvoj fazi izgradnje škole, 
vrtića i prostora Mjesnog odbora ne bi odvijali sukladno dogovorenoj dinamici. 
 Što se tiče samih financija, istina je da je trećina sredstava osigurana u ovogodišnjem 
gradskom proračunu. Ako se ne varam, rebalansom državnog proračuna, isto tako sredstva za 
izgradnju Osnovne škole Veli Vrh nisu predviñena. 

 Ja samo mogu reći da sam  uputio, odmah po nesretnom dogañaju, dopis Vladi 
Republike Hrvatske naslovljen na tadašnjeg premjera, gospodina Sanadera, kao i na resornog 
Ministra školstva, gdje sam ih upoznao sa navedenom situacijom i da tražim, normalno, 
pomoć Vlade, jer smatram kako pomaže ostalim osnovnim školama u Republici Hrvatskoj, da 
bi bilo u redu da pomognu i u našem slučaju, odnosno Gradu Puli.  
 Mislim da sam to već rekao, ali obzirom da ima odreñenih polemika, ponovit ću 
neovisno o tome, u funkciji saborskog zastupnika podnio sam amandman na Proračun 
Republike Hrvatske za 2009. godinu u tom smislu. Budite uvjereni da ću ga podnijeti i za 
2010. godinu, kako bi Vlada ipak osigurala navedena sredstva. Zatražili smo 20 milijuna kuna 
sufinanciranja. Znači, ne za izgradnju kompletne škole. Nitko to i ne očekuje, ali mislim da bi 
Vlada ovom Gradu ipak mogla jedan dio pomoći u sufinanciranju.  
    
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala. 
 Gospodine Boljunčiću izvolite, imate riječ. 
 
VALTER BOLJUN ČIĆ : 
 
 Ja sam zadovoljan s odgovorom koji je dao gospodin Gradonačelnik. 
 S onim što nisam zadovoljan je situacija da se nije uspjelo dobiti 20 milijuna kuna. 
Možda bi školu Veli Vrh trebalo nazvati Osnovna škola «Pelješki most», pa bi onda možda 
zabunom novac došao i za nju. 
 Hvala . 
 
DENIS MARTIN ČIĆ :  
 
 Hvala. 
 Riječ ima gospodin Bruno Nefat. 
 
BRUNO NEFAT : 
 
 Kao prvo zahvaljujem na odgovoru dostavljenom vezano za vijećničko pitanje sa 3. 
sjednice Gradskog vijeća Grada Pule. 
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 Nastavno na odgovor koji je dostavljen vezano za implementaciju sustava ISO 9001 
htio bih samo zamoliti jedno proširenje obrazloženja isto tako koje se odnosi na izvještavanje 
gradskih trgovačkih društava. Naime, obzirom da, barem do sada mi nije bio dostupan 
priručnik kvalitete, dakle, temeljni dokument kojim se postupa u upravnim tijelima Grada 
Pule, interesira me da li se taj priručnik kvalitete odnosio i primjenjuje u trgovačkim 
društvima. Ako je to tako onda bih molio da se u pisanom obliku odgovori zašto u izvješćima 
TD nema, sukladno ovome što je navedeno u samom odgovoru, Izvješća o rješavanju 
pojedinih zahtjeva na upite grañana. Znači, nema onih statističkih podataka koji se odnose na 
javni servis. Imamo Izvješća danas na dnevnom redu, koja obrañuju financijski dio, odnosno 
samo poslovanje TD, ali nemamo izvješća po postupanju u smislu zahtjeva grañana, 
interventnih aktivnosti itd.  
 Hvala lijepa.  
  
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala. 
 Tražite pisani odgovor. 
 Hvala lijepa.     
 Riječ ima vijećnik Marijan Mužinić.  
 
MARIJAN MUŽINI Ć : 
 
 Dobar večer svima. 
 Postavio bih pitanje gospodinu Damiru Prhatu vezno za veliki kružni tok u Šijani. 
 Naime, kao što nam je poznato da su u tijeku radovi za zaobilaznici, odnosno 
Prekomorskih brigada, a da nemamo nikakvih saznanja što se dogaña sa kružnim tokom u 
Šijani, ukoliko ne bude izgrañen, funkcija obilaznice će biti vrlo mala i neće dati neke 
pozitivne pomake. S obzirom da znamo da je ovaj dio prometnice u nadležnosti države 
odnosno Hrvatskih cesta, bez obzira na to, molio bih gospodina Damira Prhata da nam dade 
neke informacije, ako ima, vezano za izgradnju velikog kružnog toka u Šijani.  
 
DENIS MATIN ČIĆ : 
 
 Hvala.   
 Gospodine Prhat izvolite, imate riječ.  
 
DAMIR PRHAT :  
 

Gospodine predsjedniče, gospoñe i gospodo vijećnici !  
Zahvaljujem se na vašem pitanju . 

 Ne bih se samo složio s vama u onom djelu gdje ste rekli da pulska zaobilaznica neće 
donijeti željene efekte, jer je to jedan objekt koji će sigurno donijeti unapreñenje u prometnom 
sustavu. Meñutim, svakako je prilaz od Stancije Peličeti do Šijane i sam čvor u Šijani 
značajan za ulazak u Grad Pulu, jer vidimo da je kod smjene turista najveća gužva upravo na 
toj lokaciji. 
 Kao što znate za navedenu dionicu ishodovana je lokacijska dozvola koja je postala 
pravomoćna, proveden je postupak javne nabave za projektiranje i u tijeku je postupak 
projektiranja navedene dionice i koliko imamo informacije projektiranje se odvija prema 
dogovorenim planovima, te trebaju biti završeni negdje do kraja ove godine, što znači da 
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očekujemo da će grañevinska dozvola za navedeni objekt biti izdana negdje do ožujka  
slijedeće godine.  
 U tijeku su isto tako pripreme za izradu parcelacijskih elaborata temeljem kojih će biti 
rješavani i imovinsko pravni odnosi na navedenoj lokaciji. 
 Hvala.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
  
 Hvala. 
 Gospodine Mužiniću da li ste zadovoljni odgovorom ? 
 /M.Mužinić : U redu/.  

Riječ ima vijećnik Irenko Srdoč.   
 
IRENKO SRDOČ : 
 
 Poštovani predsjedniče Gradskog vijeća Grada Pule, dame i gospodo! 
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Prvo pitanje.  
 Molim da mi se pismeno dostavi odgovor o programima i poslovanju Dječjeg ljetnog 
kampa u organizaciji Grada Pule, posebice sa osvrtom na financijske izdatke za djelatnike 
kampa. 
 Drugo pitanje. 
 Obzirom da je poznato da su veliki problemi u radu privatne Osnovne škole «Juraj 
Dobrila» u Puli, u prvom redu zbog neplaćenih plaća i više godina djelatnicima koji u toj školi 
rade, da li Grad Pula sufinancira ovu ustanovu. 
 /D. Martinčić : Kome upućujete pitanje ?/ 
 /I.Srdoč : Gradskoj upravi, bilo kome /. 
 /D. Martinčić : Morate naglasiti kome postavljate pitanje/. 
 Pitanje postavljam Gradonačelniku.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć : 
 
 Poštovani vijećniče. 
 Zahvaljujem na oba dva pitanja. 
 Siguran sam da je Dječiji kamp jedan iskorak naprijed u iskazivanju brige za našu 
djecu. Osobno sam posjetio Fratarski otok i uvjerio se koliko su djeca koja tamo borave 
zadovoljna kako sadržajima tako i odnosu instruktora vodenih spotova prema njima. No, dobit 
ćete pismeni odgovor Saveza sportova Grada Pula, koji je organizatora navedene 
manifestacije, a koju je Grad Pula podupro sa 250.000,00 kuna. 
 Vezano za vaše drugo pitanje, Grad Pula sufinancira rad privatne Osnovne škole 
«Juraj Dobrila». Mislimo da ima vrlo kvalitetne sadržaje i to nekoliko programa koje 
sufinanciramo. Podatke možete naći i u Godišnjem izvještaju o izvršenju Proračunu Grada 
Pule za 2008. godinu koji je danas na dnevnom redu ove sjednice.  
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DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
   Hvala.  
 Riječ ima vijećnik Viktor Lazarić. 
 
VIKTOR LAZARI Ć : 
 
 Dobar dan svim prisutnima na današnjoj sjednici Gradskoga vijeća Grada Pule. 
 Imam dva kratka pitanja. 
 Prvo pitanje bih postavio direktoru Plinare d.o.o. Pula, gospodinu Deanu 
Kocijančiću. 
 Zanima me kako napreduje izgradnja plinskog sustav Grada Pule i što je napravljeno 
zadnjih mjesec dana ili konkretno od zadnje sjednice Gradskog vijeća kada smo o tome 
razgovarali. 
 Drugo pitanje bih postavio ravnateljici Pula Film Festivala, gospoñi Zdenki Višković 
– Vukić. Zanima me da li nam može iznijeti podatke o posjećenosti Arene tokom prošlog 
filmskog festivala. Budući da gospoña Zdenka Višković – Vukić nije prisutna sjednici, molio 
bih da nam se za drugu sjednicu na pitanje pismeno odgovori. 
 Hvala. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Kocijančiću izvolite odgovoriti na prvo pitanje. 
 
DEAN KOCIJAN ČIĆ: 
 
 Dobar dan. Pozdrav svima. 
 U zadnjih mjesec dana Plinara dovršava izgradnju srednjotlačnog plinovoda, iz faze 5, 
od Tehničke škole u Rizzijevoj ulici do Arsenalske ulice. Još nekih 400-stotinjak metara pa 
smo s tom ulicom gotovi upravo zahvaljujući ovoj gradskoj upravi i prošlom Gradskom 
poglavarstvu. Radeći u nekim ulicama koje nisu od nekog bitnog značaja za turizam i Grad, 
mi ćemo te radove uspjeti završiti do jeseni.  

Bitno je reći da je uplinjena zaobilaznica i dio Rizzieve ulice do Tvornice 
laboratorijskog stakla Duran, koja 6. kolovoza kreće u probni pogon, a 10. kolovoza u puni 
pogon, umjesto gradskog na prirodni plin. 

Ono što nas još čeka to je dio od S - krivine do Arsenalske ulice. Ipak nismo sada 
htjeli u ovoj gužvi započeti radove, pa ćemo negdje 20.08. 2009. godine započeti sa tom 
ulicom. 

Ono što se ne vidi, što vi ne vidite kada kopamo, to je da su svi postupci javne nabave 
u tijeku, za Šijanu, za potez Monteghira oko 6 kilometara, za 7 kilometara plinovoda u naselju 
Veruda Porat, za što su ishodovani svi papiri za potrebe glavnih projekata i za dio Pješčane 
uvale u dužini od 5,5 kilometara. Druge godine očekuje nas od jeseni pa do ljeta postavljanje 
oko 22 kilometra plinovodne mreže.  

To bi bilo ukratko. 
 

DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
Hvala. 
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Pošto gospoñe Zdenke Višković – Vukić nema, dobit ćete pismeni odgovor na vaše 
postavljeno pitanje.    
 Riječ ima vijećnica Lovorka Tomičić. 
 
LOVORKA TOMI ČIĆ : 
 
 Pozdravljam sve prisutne.  
 Imam dva pitanja i postavljam ih Gradonačelniku.  
 Prvo pitanje. 
 Vjerujem da ste upoznati s problemom stanara u ulici Bože Gumca na Kaštanjeru. To 
je jedno 300 metara bijele ceste i stanari imaju godinama probleme. Preko ljeta prašine, preko 
zime blato. Ove godine je posebno izražen taj problem zbog obližnjeg gradilišta zato što 
kamioni onuda prolaze vrlo često i cijeli problem se u ovim mjesecima pogoršava. Znam da 
nema novaca i čak i kada bi sada počeli s asfaltiranjem to neće riješiti problem ove ljetne 
sezone, ali me interesira da li postoji mogućnost da se taj dio ulice, dakle, 300 metara, zatvori 
za promet odnosno da se napravi slijepa ulica, koju će koristiti smo stanari tog dijela, a da 
onda sav ostali promet prema prodavaonici namještaja i gradilištima teče drugim 
alternativnim pravcima, jer je to moguće. To ne iziskuje sredstva, a riješilo bi privremeno 
problem dok se jednog dana ta ulica ne asfaltira.  
 Drugo je pitanje vezano za plaće direktora gradskih poduzeća. 
 Naime, plaće se direktor gradskih poduzeća kreću izmeñu 10 i 13.000,00 kuna. 
Interesira me da li će se te plaće smanjivati. A isto tako u tim gradskim poduzećima postoje 
nadzorni odbori koji primaju mjesečne naknade, pa me interesira da li će se smanjivati ili 
ukidati njihove naknade, a s obzirom na činjenicu i na ono što ste rekli i na prošloj sjednici, da 
su gradska poduzeća dio ovoga grada, dio gradske uprave, pa prema tome moraju se isti 
kriteriji, isti modeli usmjeriti prema svima.  
 Hvala lijepa.   
 
DENIS MARTIN ČIĆ :  
 
 Hvala.  
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć : 
 
 Zavaljujem na postavljenim pitanjima. 
 Ja sam upoznat s ovim problemom za ulicu Bože Gumca. Imali smo nedavno jedan 
prosvjed naših sugrañana, koji tamo žive. Vjerujem da bi vam resorni pročelnik mogao puno 
detaljnije od mene odgovoriti na to pitanje, ali ono koliko sam ja upoznat je da na toj 
prometnici, - odgovornost je na Gradu, to uopće ne želim dovoditi u pitanje, - ima odreñenih 
problemima, gdje se od strane vlasnika zemljišta ne potpisuju parcelacijski elaborati, odnosno 
ne možemo objediniti sve čestice kako bismo ishodovali sve, valjane, potrebne dozvole i 
mogli raspisati javni natječaj za izgradnju prometnice. Postoji jedan dio problema u rješavanju 
imovinsko pravnih odnosa, odnosno postoji, ajmo reći to slobodnim rječnikom, i nedostatak 
dobre volje sa strane vlasnika pojedinih čestica  kako bi se ovaj problem riješio.  
 Vi znate da Grad ne može početi graditi prometnicu dok nema ishodovane sve 
potrebne dozvole. Kažem još jednom, vjerujem da bi vam pročelnik mogao detaljnije 
odgovoriti, ja ću ga zamoliti da to i učini, ali u svakom slučaju zahvaljujem se na vašem 
prijedlogu da se razmotri mogućnost kako bi se u navedenoj prometnici, barem za vrijeme 
ljeta, uspostavio režim prometovanja u jednosmjernoj odnosnoj slijepoj ulici, ukoliko je to 
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moguće, ukoliko ne dovodi do odreñenih prometnih problema. Time bi se smanjila 
protočnost, odnosno  frekventnost same prometnice, a time vjerujem i sama nesnosna prašina.  
 Vezano za plaće direktora gradskih poduzeća i nadzorne odbore navedenih TD, 
itekako da su povezani sa radom gradske uprave, jer je Odlukom Grada Pule još iz 2005. 
godine definirano da plaća direktora TD ne može biti veća od plaće resornog pročelnika. 
Nekada je to bilo da je direktor Vodovoda, na primjer, imao i veću plaću od samog 
gradonačelnika. Meñutim, danas je to ipak svedeno pod jedan okvir same uprave.  
  Što se tiče naknada koje primaju članovi nadzornog odbora, oni su isto tako ekvivalent 
naknadama vijećnika Gradskoga vijeća Grada Pule. Mogu samo podsjetiti da su se nekada u 
nadzornim odborima primale naknade 2.500,00 do 3.000,00 kuna za predsjednika nadzornoga 
odbora mjesečno. Mi smo sveli u nadzornim odborima i upravnim vijećima ustanova 
ekvivalent za naknadama koje primaju vijećnici Gradskog vijeća Grada Pule . Tako da 
itekako postoji  veza izmeñu Grada i TD odnosno ustanova.   
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Gospoño Tomičić, imate riječ. 
 
LOVORKA TOMI ČIĆ : 
 
 Vi ste u vašem odgovoru rekli da su postavljeni odreñeni kriteriji 2005. godine. Mi 
smo sada 2009. godina. Pričamo o nečem novom, kao što je novo ukidanje naknade za 
vijećnike u mjesnim odborima, primjerice. Sa tog aspekt sam postavila to pitanje i 
izjednačavanje u tom smjeru. Isto tako vi ste sebi smanjili plaću i svojim zamjenicima za 
10%. 
  Kada sam govorila o jednakim mjerilima i kriterijima, radi se o gradskim 
poduzećima, mislila sam upravo na to, a vi ste mi odgovorili što je bio 2005. godine. U stvari 
odgovorili ste da neće biti smanjivanje plaća direktora, niti smanjivanja naknada u nadzornim 
odborima. 
 Hvala lijepa.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Izvolite gospodine Gradonačelniče, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć : 
 
 Oprostite. Nisam to govorio. Govorio sam da su plaće direktora limitirane plaćom 
pročelnika u upravnoj službi. Prema tome, ukoliko proñe Zakon o plaćama u lokalnim 
službama i smanje se plaća resornog pročelnika, automatski će se morati smanjiti plaća 
direktora JTD. To je vaša Vlada predložila i očito će proći u Saboru. Ja inače ne znam koje će 
biti posljedice toga obzirom da sindikati, a u svim TD, pa i u Gradu Puli, postoje na snazi 
kolektivni ugovori, ne znam koja će biti posljedica toga.  
 Isto tako rekao sam vrlo jasno da je naknada člana nadzornog odbora i upravnog vijeća 
vezana za naknadu člana Gradskog vijeća. Prema tome, ukoliko se ukine naknada ili naknada 
bude jedna kuna, tako će biti i tamo. 
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DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala. 
 Riječ ima vijećnik Sergio Stupar. 
 
SERGIO STUPAR : 
 
 Dobar večer svima. 
 Imam jedno kratko pitanje za gospodina Damira Prhata. 
 Budući da me u zadnje vrijeme nekoliko grañana Pule pitalo za istu stvar, a radi se o 
tome što je Grad sve poduzeo i učinio za dječja igrališta u Puli tokom ove godine. Evo, vrlo 
kratko pitanje, htio bih da mi se da odgovor na to pitanje. 
 Hvala lijepa. 
  
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala. Gospodine Prhat ima riječ. 
 
DAMIR PRHAT :  
 
 Hvala i vama na pitanju.  
 Što više danas ćemo imati u Izvješću Programa gradnje izvršenja za 2008. godinu kada 
smo započeli, u stvari, sa ureñenjem dječjih igrališta. Sa time smo nastavili. Prošle godine 
smo, prema Programu gradnje, izgradili jedno dječje igralište. Ove godine smo izgradili 3 
dječja igrališta, u Divkovićevoj, u Parku Franje Josipa i u Ulici Kašćuni u Štinjanu i kroz 
Program održavanja smo izvršili rekonstrukciji nekoliko dječjih igrališta. 
 U pregovorima sa tvrtkama smo došli do toga da je  tvrtka Grawe donirala svoja  
sredstva da bi se uredilo dječje igralište u Titovo parku, tako da velike napore ulažemo upravo 
u ureñenje tih javnih površina. 
 Evo, toliko. Hvala lijepa.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala. 
 Gospodine Stupar da li ste zadovoljni odgovorom ? 
 /S. Stupar : U redu/. 
 Riječ ima vijećnik Janko Žužić. 
 
JANKO ŽUŽI Ć : 
 
 Pozdrav svima.   
 Ja bih uputio dva pitanja gospodinu Gradonačelniku, Borisu Miletiću. 
 Prvo pitanje.  
 Na postavljanje prvog pitanja me je ponukalo, jer sam pročitao u novinama da 
Evropska banka za obnovu i razvoj uvjetuje davanje kredita za izgradnju Kaštijun, pa 
postavljam pitanje zašto Kaštijun d.o.o. namjerava zadužiti grañane za cifru od cirka 20 
milijuna €, koju ćemo godinama otplaćivati, kada se lokalno stanovništva takoreći 
jednoglasno usprotivilo na svim javnim raspravama tom projektu pošle godine. 
 Inače tvrdite da je javnost bila upoznata sa gradnjom Županijskog centra za 
gospodarenjem otpadom na Kaštijunu i da je ovo protivljenje grañana proizašlo samo iz 
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političkih interesa, meñutim, činjenica je da nije tako, već da su ljudi u velikom broju reagirali 
kada im je informaciju o tome što se zapravo planira bila na raspolaganju. Nikada prije nije se 
govorilo o mega centru od 35 hektara, već se uvijek govorilo samo o djelomičnom proširenju 
za 16 hektara.  
 U siječnju 2008. godine na zboru grañana Valdebeka grañani su se o projektu /ŽCGO) 
usprotivili i pitali zašto nije predložena i druga alternativna lokacija. No, vi niste na to pitanje 
odgovorili, već pokušali zastrašiti ljude da će ćemo ubrzo postati novi Napulj ili Makarska 
ako se projekt ne ostvari.  
 Drugo pitanje se odnosi na parkirališnu kuću na Karolini, odnosno na izgradnju  
podzemnog garažnog i poslovnog objekata sa 600-tinjak parkirnih mjesta i 4000 četvornih 
metara poslovnog prostora. Naime, model investicije je planiran kao javno privatno 
partnerstvo, gdje bi privatni investitor uložio za gradnju svoj kapital, te zajedno s Gradom 
osnovao poduzeće za upravljanje objektom, koji bi nakon 30 godina prešao u vlasništvo 
Grada. Poznato mi je da je za odabir privatnog partnera raspisan natječaj s rokom ponude do 
2. ožujka, pa vas molim da mi odgovorite o ishodu natječaja s obzirom da je od  završetka 
natječaja prošlo skoro 5 mjeseci. 
 Hvala lijepa.  
  
DENIS MARTIN ČIĆ :  
 
 Hvala.  
 Izvolite gospodine Gradonačelniče, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć : 
 
 Boris Miletić nikada nije zastrašivao grañane. Jedino mogu reći one informacije s 
kojima raspolažemo, a informacija s kojom ja raspolažem govori u prilog tome da postojeća 
odlagališta otpada imaju sve manje i manje mjesta, odnosno svakim danom sve manje. I 
ukoliko ne osiguramo novu lokaciju gdje ćemo odlagati otpad, ja tvrdim i dan danas da ćemo 
doći u probleme. Odgovornost upravo Grada Pule je da to osigura. Ja mogu sada ići u povijest 
od prvih studija Rijeke, Pule, Istre, nekoliko lokacija. Mislim da smo više puta vijećnicima 
dostavili, u pismenom obliku, doduše u proteklom sazivu, pa ne vidim razloga zašto se to ne 
ponovi vama, cijelu kronologiju dogañanja. U meñuvremenu, bila je više puta izmjena 
Županijskog plana i izmjena općinskih, gradskih planova i u svim tim planovima uvijek je 
bilo navedeno da je upravo Kaštijun lokacija za Regionalni centar za odlaganje otpada, pa je 
tako i Grad Pula, doduše, ona prijašnja vlast dala na to svoju suglasnost, pa je tako i Općina 
Medulin, ona vlast iz 2003. godine, ako se ne varam, isto dala svoju suglasnost, jer bez 
suglasnosti jedinica lokalne samouprave to ne bi bilo prošlo. Prema tome ajmo staviti svi 
skupa glave na jedan kup. 
 Nama je postojeće odlagalište gotovo napunjeno. Prema Zakonu o otpadu na taj način 
se otpad više odlagati ne može. Znači, nema više da mi uzmemo jednu parcelu i kažemo tu će 
biti smeće i tamo ćemo odložiti otpad. To više zakon ne poznaje i to ne prolazi. Potrebno je 
napraviti jedno normalno odlagalište otpada. 
 Ono što je isto tako zakon definirao da na području Republike Hrvatske se primjenjuje 
MBO otpada. Prema tome ukoliko imamo šanse iskoristiti bespovratna sredstva Evropske 
unije, koja nam se nude da riješimo jedan veliki problem, dugoročni problem, a to je 
odlaganje otpada, ja mislim da je odgovornost na svakom pojedincu, posebice na upravi, 
ukoliko tu šansu ne iskoristi. Ukoliko ne iskoristimo tu šansu, neće biti zaduženje za ovaj 
iznos koji ste rekli, nego za cjelokupan iznos. Mislim da nam je bolje prihvatiti ono što nam 
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se nudi, poštivati pozitivne propise Republike Hrvatske i jednom za uvijek, na najprihvatljiviji 
način riješiti problem otpada. Mislim da je to puno bolje.  
 Što se tiče same Karoline reći ću slijedeće. Mi smo imali natječaj, zaista velik interes. 
Nismo imali natječaj za izbor izvoñača. Činjenica je da je donesen Zakon o javno privatnom 
partnerstvu i bila je obveza resornog ministra da donese Uredu do 31.ožujka, koju nažalost do 
dana današnjeg nije donio. Meñutim, činjenica je da u mjesecu ožujku ili mjesecu srpnju 
2009. godine ekonomska situacija sigurno nije ista kao u mjesecu prosincu ili u mjesecu 
lipnju  2008. godine. Prema tome morati ćemo još jednom izvidjeti da li postoji ekonomski 
interes da bi se našao privatni partner koji bi bio voljan tu parkirnu kuću izgraditi, jer vi sami 
znate da mi iz vlastitih sredstava to izgraditi ne možemo. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.   
 Gospodin Žužiću izvolite, imate riječ. 
 
JANKO ŽUŽI Ć : 
 
 Sa odgovorom na drugo pitanje sam zadovoljan, a s odgovorom na prvo pitanje nisam 
zadovoljan, jer Gradonačelnik ponovno kaže da je na javnim izlaganjima prezentirano da će 
biti na mjestu gdje je sada postojeće odlagalište Županijski centar za odlaganje otpada. Ja 
posjedujem svih 16 zapisnika gdje to nigdje ne piše. Stalno se spominje da će tamo biti neko 
sanitarno odlaganje smeća, eventualno modernizirano, ali nigdje se ne navodi da će to biti 
Županijski centar. Evo, tu su (zapisnici), pa ih možete pogledati. Zbog toga sam ih pokazao. 
 Što se tiče Medulina, oni su 2002. godine donijeli odluku , - ne bih govorio u njihovo 
ime, ali kada ste već spomenuli, - pristanak na jedan sanitarni deponije, ali ne da bude jedan 
ovakav mega centar, Županijski centar za odlaganje otpada. Imam ovdje peticiju stanovnika 
Valdebeka, koju su u jedno poslijepodne potpisalo 600 ljudi, a mogli smo i dalje ići od kuće 
do kuće, skupili bismo možda još i tisuću potpisa, ali bilo nam je to dovoljno, samo da vam 
ukažemo na ozbiljnost problema, jer mi smo, kao Mjesni odbor, jedini na području Grada 
Pule, dok sve drugo okružje, Pješčana uvala, Banjole, Vinkuran, Pomer, oni nisu na području 
Grada Pule, ali oni su isto tako održali zborove grañana i svi su se izjasnili protiv.  
 Pročitao sam u novinama, a imam i od Evropske banke za obnovu i razvoj njihove 
stavove, koji vode politiku… 
 /D. Martinčić : Isteklo vam je vrijeme/. 
… zaštite okoliša, imaju odrednice politike zaštite okoliša, gdje kažu da pod pojmom okoliša 
u ovom dokumentu upotrebljavaju u širem smislu, te podrazumijeva, ne samo ekološke 
aspekte, već i pitanje zaštite radnika, pitanja od značaja za društvenu zajednicu, kao što su 
kulturna dobra, nehotična raseljavanja i utjecaj na domaće stanovništvo. 
 Evo, toliko. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Izvolite gospodine Gradonačelniče, imate riječ. 
  
BORIS MILETI Ć : 
 
 Pa normalno, to će se sve poštovati, a ja bih zamolio stručne službe da vam se dostavi 
u pismenom obliku cijela kronologija, jer smo to pripremali za bivši saziv Gradskog vijeća. 
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Neću govoriti što je tko rekao, što nije rekao, ali vrlo jasno piše u Prostornom planu Istarske 
županije gdje je lokacija i koja je tehnologija. Vrlo precizno, bez mogućnosti zabune. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ :  
  
 Hvala.  
 Riječ ima vijećnica  Elena Gattoni - Stepanov. 
  
ELENA GATTONI – STEPANOV : 
 
 Dobar dan. Pozdravljam sve prisutne. 
 Postavila bih pitanje gospodinu Gradonačelniku. 
 Vratila bih se opet na stanje štednje, pa sam vas htjela pitati gospodine 
Gradonačelniče, s obzirom da se puno govorilo, a u izvješćima se moglo isčitavati da smo išli 
u zajedničku javnu nabavu Grad Pula, komunalna poduzeća i javne ustanove u vlasništvu 
Grada Pule, pa me zanima da li je došlo do ušteda, koliko iznose, ako je došlo do uštede, na 
godišnjoj razini. Hvala.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala. Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
BORIS MILETI Ć :   
 
 Upravo danas vjerujem da ste svi dobili na vaše vijećnike klupe odgovor koji govori 
upravo o toj temi, o uštedama na objedinjenom postupku javne nabave, a mogu vam samo 
kratko pročitati da je slijedom objedinjene javne nabave izmeñu gradske uprave, komunalnih 
društava i gradskih ustanova, na godišnjoj razini ostvarena ušteda u iznosu od 3.091.259,00 
kuna. Što to znači? To znači da je nekada gradska uprava raspisivala svoju javnu nabavu, TD 
svoju javnu nabavu, javna ustanova svoju javnu nabavu itd.  
 Mi smo donijeli odluke još prije 3 godine i mogu s ponosom reći da smo prvi takav 
grad u Republici Hrvatskoj koji smo donijeli takve odluke, pa nas je čak i Institut za javnu 
upravu zamolio da održimo jedno predavanje na tu temu, ne samo gradovima, već i pojedinim 
ministarstvima, kako se može upravo objedinjenom nabavom, a ne umanjujući kvalitetu niti 
materijala niti usluge, postići značajne uštede. I kažem to je do sada na godišnjoj razini 3 
milijuna kuna i kada to pomnožite s jednim mandatu, to je 12 milijuna kuna. To su značajna 
sredstva. 
  Kada pogledate relativne pokazatelje, to se bolje vidi. Na primjer, trošak uredskog 
materijala je na taj način smanjen za gotovo 21 %, 20,93 %. Trošak telekomunikacijskih 
usluga u nepokretnoj mreži za 64 %, više nego prepolovljeno. U mobilnoj mreži 62,8 %, uz to 
da su svi umreženi, nema u tijeku meñusobnih telekomunikacija novih troškova. Na razini 
osiguranja smo poboljšali kvalitetu polica osiguranja, uštedjeli milijun kuna na godišnjoj 
razini ili 22 %, a možda je veća prednost što imamo četverogodišnji ugovor koji nam 
garantira stalne cijene. 
 Mi ćemo s time sigurno ići naprijed. Ja sam najavio na jednoj od sjednica, to nisu više 
sjednice Poglavarstva, nego press konferencija, da planiramo odreñene srodne funkcije 
trgovačkih društava povezati, locirati ih na jedno mjesto, jer svi skupa se moramo racionalnije 
ponašati prema javnim financijama. 
 Hvala. 
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DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Gospoño Stepanov da li ste zadovoljni odgovorom. 
  
ELENA GATTONI – STEPANOV : 
 
 Jako sam zadovoljna sa odgovorom i jako sam zadovoljna što smo još jednom 
prethodnica u nekakvim uštedama, a da neće za 3 godine opet netko reći zašto sada opet ne 
uštedimo.  
 Hvala lijepa.  
 Riječ ima Mauricio Licul. 
 
MAURICIO LICUL : 
 
 Dobar večer svima.  
 Ja bih imao jedno pitanje za Gradonačelnika i još jednu nadopunu na vijećnicu Elenu 
Gattoni – Stepanov. 
 Pitanje za Gradonačelnika. 
 Zanima me kada će biti gotov i predstavljen javnosti dokument Strategija razvoja 
Grada Pule, o čemu on uopće ovisi, odnosno njegovo predstavljanje.  
 I da li će izmjene odnosno dopune GUP-a biti usklañene upravo s tom Strategijom 
razvoja Grada Pule. 
 I da se nadovežem na vijećnicu Elenu Gattoni - Stepanov. 
 Isto tako bih volio da mi se dostavi u pisanom obliku dokumentacija kako je 
provedena zajednička javna nabava za energetiku, uredski materijal, telekomunikacije itd., i  
gdje su prikazani efekti, količine uštede u svim tim materijalima.   
 Hvala.  
  
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Izvolite gospodine Gradonačelniče, imate riječ. 
 
BORIS MILETI Ć : 
 
 Vezano za samu Strategiju razvoja Grada Pule, osobno sam stopirao izradu navedenog 
dokument zbog nadolazećih lokalnih izbora. Obično se takvi dokumenti protumače kao nešto 
što se čini samo radi nekakve izborne kampanje i upravo iz tog razloga , - normalno u 
konsultacijama sa svojim timom, - smo se dogovorili da zaustavimo taj proces pred izbore. 
Neka se završe lokalni izbori kako upravo ne bi bila tema izborne kampanje, jer mislim da je 
strategija razvoja jednoga grada preozbiljan projekt i da bi trebalo težiti, u maksimalnoj mjeri 
postići, konsenzus svih zainteresiranih, neovisno o vladajućoj poziciji ili opoziciji. 
 Isto tako da bi se jedna kvalitetna strategija izradila potrebno je uključiti što veći broj 
onih koji će sutra tu strategiju trebati implementirati. Pokušavam biti zaista ozbiljan i reći 
razloge. Pokušavam reći što želimo s time postići, ali ukoliko smatrate da pričam neozbiljno i 
ne zanima vas odgovor, preći ću na drugo pitanje. 
 Ideja je bila uključiti što veći broj zainteresiranih nositelja, koji bi sutra tu strategiju 
trebali implementirati, jer u protivnom riskira se ono što smo u povijesti mogli vidjeti, a to je 
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da strategija ispadne jedan skup lijepih želja, koje budu sutra u principu neprovedive i kao 
takve mrtvo slovo na papiru. 
  Prema tome ja očekujem da ćemo sigurno nakon ljetne stanke, - odreñeni ljudi idu i 
na godišnji odmor, - opet pokrenuti ovu inicijativu. Imamo potpisan ugovor sa Riječkim 
sveučilištem, osigurana sredstva, osiguran ugovor. Kažem još jednom, strategija je izvan 
politike, nije bitno da li dolazi sa strane pozicije ili opozicije, pa vjerujem da ćete se svi skupa 
uključiti aktivno u njenu izradu.  
 Što se tiče samih ušteda, ukoliko ste imali prilike pogledati odgovor na vijećničko 
pitanje vaše kolegice, gospoñe Dunje Račić, vrlo jasno ste mogli vidjeti kolike su, a malo 
prije sam pokušao pročitati iznosi apsolutnih ušteda u kunama i postotnim iznosima. To je 
trošak koji se inače dešavao, a koji je smanjen. To su te uštede. Obzirom da se radi o javnoj 
nabavi znate i sami da su svi dokumenti oglašeni u oglasniku javne nabave «Narodnih 
novina», ne vidim razloga zašto ih ne bismo i vama dostavili.   
  
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Licul imate riječ. 
 
MAURICIO LICUL :   
 
 Ja sam konkretno pitao kada će Strategija razvoja Grada Pule biti gotova. 
Pretpostavljam da su imali valjane razloge radi čega nije Strategija bila iznesena. Ja u to ne 
ulazim. Podrazumijeva se da će se konsenzus raditi za takve neke stvari, za takve neke bitne 
dokumente, pa bih svejedno volio da mi se pismeno pokuša što preciznije odgovoriti na 
konkretno pitanje koje sam postavio, - bez obzira na predizbore koji će biti, i vi ste prije bili 
na vlasti, tako da mislim da ti predizbori baš nemaju puno značenja, - kada će Strategija 
razvoja Grada Pule biti gotova.  
  Isto tako sam pitao da li će izmjene odnosno dopune GUP-a biti usklañene s tom 
Strategijom razvoja Grada Pule. 
  Ali svejedno, puno vam hvala na odgovoru.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Riječ ima vijećnica gospoña Ornela Grujić – Cukon.   
 
ORNELA GRUJI Ć – CUKON : 
 
 Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege. 
 Ja bih postavila jedno pitanje za ravnateljicu Dječjih vrtići Pula. 
 Zanima me što je napravljeno i što se planira napraviti tijekom sezone za poboljšanje 
uvjeta boravka djece u pulskim vrtićima.   
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Gospoño Kovačević imate riječ. 
 Odgovorite na postavljeno pitanje. 
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MARIZA KOVA ČEVIĆ : 
 
 Dobar večer svima.   
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Radi poboljšanje kvalitete života u Dječjim vrtićima ovo ljeto, kao i svako ljeto kada 
radimo sa smanjenim kapacitetom, radimo na projektu poboljšanja života u Dječjem vrtiću 
Izvor. Saniraju se cjelokupni podovi u našem najvećem dječjem vrtiću Izvor. Stavlja se 340 
m2 parketa, 260 m2 keramike, da bi se moglo bolje poštivati standard higijene i življenja u 
tom vrtiću. Isto tako se čitave sanitarne prostorije sreñuju, postavljaju se nove cijevi, da bi to 
moglo biti što bolje i lakše za održavanje, jer znamo da je vrtić izgrañen 1973. godine i zaista 
zahtjeva jednu rekonstrukciju.  
  Isto tako kuhinja dječjeg vrtića Centar se kompletno rekonstruira, jer kako i sami 
znate dječji vrti ć je izgrañen negdje sedamdesetih godina. U njemu se spravlja obroka za 
otprilike 400 djece i zaista taj dio vrtića i kuhinja zahtijevala rekonstrukciju. 
 Još jedna velika investicija je odrañena zahvaljujući Gradu. To je nabava 3 kombija za 
prijevoz hrane. Kao što znate Dječji vrti ći ima 19 objekata, dislocirani smo po cjelokupnom 
gradu, da bi implementacija HACCP sustava bila moguća, morali smo nabaviti ta 3 kombija i, 
hvala Bogu, nabavili smo ih, tako da će djeca od početka pedagoške godine sigurno dobivati 
hranu, i tako se cjelokupna predškolska ustanova uključila u HACCP sustav, implementirati 
će ga vjerojatno do kraja godine, ne po svim segmentima, ali većim dijelom.  
Zahvaljujem na pitanju. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala vama.  
   
ORNELA GRUJI Ć – CUKON : 
 
 Hvala. 
 Zadovoljna sam sa odgovorom.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Riječ ima vijećnica Zdenka Vratović. 
 
ZDENKA VRATOVI Ć : 
 
 Dobar dan svima. 
 Ja bih imala dva pitanja za pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
 Oba pitanja se odnose na parkirališta. 
 Prvo pitanje se odnosi na prostor ex kasarne Karlo Rojc, parkiralište koje se koristi za 
poligon za obuku vozača. Interesira me koji je osnov korištenja tog prostora, ugovor temeljem 
kojeg se koristi taj prostor kao poligon, iznos zakupnine i da li se razmišlja o pretvaranja tog 
prostora u parkiralište obzirom da Grad stvarno ima vrlo malo parkirališnih prostora.  
 Drugo pitanje, koje je takoñer nastavno vezano za parkirališta, radi se o tome da 
prilikom obračuna komunalnih doprinosa investitori koji ne mogu na svojim grañevinskim 
česticama osigurati dovoljan broj parkirališnih mjesta za stanove koje grade, dužni su plaćati 
prema Odluci o mirujućem prometu odreñeni iznos naknade za osiguranje parkirališnih 
prostora.  
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 Interesira me koliko je Grad prihodovao u zadnje 4 godine po tom osnovu i koliko je 
parkirališnih mjesta izgradio temeljem tako prihodovanih sredstava. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 
  
DAMIR PRHAT : 
 
 Zahvaljujem se na vašem pitanju.  
 Prije svega bih želio istaknuti da se Grad značajnije zauzeo za rješavanje problema 
prometa kroz predstavljanje Programa izgradnje prometnica i započetih, odnosno ostvarenih 
nekoliko projekata iz tog Programa.  
 Pitanje Parkirne kuće. 
 U tijeku je izrada isto takvoga programa. Imamo uključene sve one lokacije koje su 
Prostornim planom definirane. 
 Gospoño Štok, drago mi je da se smijete. Znači, da odobravate ovo što govorim. 
 Prostornim planovima su definirane lokacije na kojima će se izgrañivati parkirne kuće.  
 Kada je u pitanju objekt Karla Rojca, HAK je imalo ugovor na 10 godina, kojim su oni 
koristili tu lokaciju za obuku vozača. Novi ugovor nije potpisan upravo iz razloga da bi se na 
tom prostoru pokušalo osigurati dodatni broj parkirnih mjesta.  
 Kada je u pitanju lokacija Karla Rojca, osim lokacije o kojoj govorite, koja trenutačno 
služi za obuku vozača, radi se idejni projekt za izgradnju novih parkirnih mjesta s gornje 
strane Karla Rojca, planiramo da bismo na toj lokaciji mogli izvesti nekih 200-stotinjak novih 
parkirnih mjesta.  
 Što se tiče samog prikupljanja sredstva na to pitanje ću vam dostaviti pisani odgovor. 
 Hvala najljepša.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Izvolite gospoño Vratović, imate riječ. 
 
ZDENKA VRATOVI Ć : 
 
 Ja bih htjela da mi se odgovori pismeno vezano za jedno i drugo pitanje. Nije mi jasno 
zašto «Karlo Rojc», ukoliko prostor više nije u zakupu od HAK-a, ne koristi za parkiranje s 
obzirom da imamo javno poduzeće Pula Parking koje je osnovano upravo za to.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Riječ ima Ardemio Zimolo. 
 
ARDEMIO ZIMOLO : 
 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Imao bih jedno pitanje za našeg direktora komunalne tvrtke Pula Parking.  
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 U zadnje vrijeme imam upita mojih sugrañana Talijanske nacionalne manjine i turista 
Talijana koji dolaze u grad, koji se nekako ne snalaze sa parking automatima, pa bih zamolio 
direktora Pula Parkinga da mi da neko objašnjenje kako bismo to mogli poboljšati s nekim 
naljepnicama, s nekim dodatnim uputama na talijanskom jeziku. 
 Zahvaljujem. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Izvolite gospodine Bojaniću, imate riječ, odgovorite na postavljeno pitanje.  
 
BRANISLAV BOJANI Ć :  
 
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Hvala na pitanju. 
 Parkirni automati su negdje oko 3 godine, neki više, neki manje, instalirani u Gradu 
Puli. Pokušati ću vam objasniti kako oni funkcioniraju. Ubaci se 5 ili jedna kuna, sa lijeve 
strane imate 3 dugmića i otprilike na njemu su svi jezici Evrope, tako i talijanski. Stisnete 
treće dugme i tako vam se pokažu jezici : engleski, talijanski, njemački. Na tom dugmetu piše 
pagamenti – possibile, ubacite dvije kune, možete ubaciti 2 kune, 4, 5 kuna, i sve piše kako na 
talijanskom tako i na engleskom jeziku. Dakle, aparati govore sve jezike.  
 Hvala.  
 /A. Zimolo : Može se staviti neka naljepnica /. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Gospodine Zimolo, ne može govoriti bez da dobijete riječ.  
 Izvolite, imate riječ. 
 
 
ARDEMIO ZIMOLO : 
 
 Gospodine direktore, zahvaljujem vam se na odgovoru, na lijepom objašnjenju, ali 
svejedno složit ćete se sa mnom da danas nismo uspjeli to napraviti na onom automatu gdje 
smo bili skupa, ali za naljepnice se zahvaljujem. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 I posljednja  za postavljanje vijećničkog pitanja je vijećnica Jadranka Černjul.     
   
JADRANKA ČERNJUL : 
  
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Postavila bih dva pitanja. 
 Jedno pitanje je za gospodina Nevia Prenca. 
 Interesira me kako napreduje projekt nadogradnje osnovne škole Šijana. 
 Drugo pitanje postavila bih gospodinu Gradonačelniku, a vezano je za područje 
Šijane. Obzirom da živim na tom području često prolazim kraj bivše vojarne Vladimir Gortan, 
ponukao me je danas i napis u novinama, onaj dio koji je neureñen, koji stvarno izgleda 
previše strašno. Razbijena su stakla, okupljalište narkomana itd. , itd. U «Glasu Istre» je 
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izašao naslov «Ružno pače čeka kraj recesije», pa me, gospodine Gradonačelniče, interesira 
da li je Grad zaista kriv za takvo stanje u kojem se sada zgrada nalazi. 
 Hvala vam lijepa.  
 
DENIS MARTIN ČIĆ :  
 
 Hvala. 
 Pošto gospodina Nevia Prenca nema i na prvo pitanje će odgovoriti gospodin 
Gradonačelnik. 
 
BORIS MILETI Ć : 
 
 Zahvaljujem vam gospoño vijećnice na postavljenim pitanjima. 
 Što se tiče izgradnje Osnovne škole Šijana, mi smo upravo protekli tjedan donijeli 
odluku o raspisivanju javnog natječaja za nabavu. Prema tome ide se normalno u taj projekt. 
 A što se tiče zgrade bivše vojarne «Vladimir Gortan» ili bivšeg kompleksa vojane 
«Vladimir Gortan», činjenica je da je još 2004. godine, ukoliko se ne varam, potpisan 
sporazum izmeñu Republike Hrvatske i Grada Pule, na način na koji se djelomično prepušta 
odreñeno područje obuhvata same vojarne, uz jednu obvezu Grada da uredi navedenu zgradu 
za potrebe državne uprave, što je Grad potpisao i prihvatio. Želim reći da smo do sada, osim 
navedenih ugovora, isplatili 132.755,00 kuna na ime troškova projektne dokumentacije. 
Znači, ono što je dosada Ured državne uprave ishodovao, napravio, zatražio da Grad to 
financira, mi smo to izvršili.  
 Meñutim, činjenica je da 2004. i 2009. godine, su različite. Mi smo u meñuvremenu 
od 1. siječnja 2008. godine, preuzeli, lokalna samouprava, ne samo Grad Pula, već i preostali 
gradove i županija, na primjer sve djelatnike koji su prije radili na poslovima izdavanja 
lokacijskih dozvola odnosno grañevinskih dozvola. Prema Smjernicama programa Vlade od 
2009.- 2011. godine predviña se da grad preuzme sve inspekcijske službe. Isto tako, vi znate i 
sami, da je 2001. godine, ako se ne varam, prepušteno lokalnoj samoupravi srednje i osnovno 
školstvo. Normalno da se postavlja pitanje da li spomenuta velika zgrada ima funkciju 
zadovoljiti potrebe Ureda državne uprave, jer vidimo da se u principu broj djelatnika u 
državnoj upravi smanjuje na tim poslovima.  
 Prema tome želim samo još javno reći da za razliku od drugih gradova Grad nikada 
nije dobio niti jedan vojni objekt bez naknade. I Karlo Rojc smo platili skoro 11 milijuna 
kuna. I za ovaj objekt smo dali zadužnicu za 9 milijuna kuna, a mislim da bi se možda država 
mogla odreći tog objekta da ga stavimo u nekakve gospodarske svrhe, kao i onaj nesretni 
Sveti Polikarp, gdje već dvije godine tražimo da napravimo inkubator i potaknemo razvoj  
poduzetništva u našem Gradu. 
 
DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala.  
 Izvolite gospoño Černjul, imate riječ.   
 
JADRANKA ČERNJUL : 
 
 Zadovoljna sam sa odgovorom, a normalno nisam zadovoljna sa stanjem spomenute 
zgrade. I država bi morala malo razmisliti o tome i prepustiti nam neke objekte bez naknade. 
 Hvala.  
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DENIS MARTIN ČIĆ : 
 
 Hvala lijepa.  
 Time smo završili prvu točku dnevnog reda - vijećnička pitanja. 
  
 
 
AD - 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 3. SJEDNICE  
    GRADSKOG VIJEĆA GRADA OULE OD 14.07.2009- GODINE 
 
 Vijeće je bez primjedbi sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule od  14.07.2009. godine 

 
 
 
AD – 3  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 

POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
MONTE GIRO D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG ODBORA 
MONTE GIRO D.O.O. PULA SA SJEDNICE ODRŽANE 05.06.2009. G. 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Ghiro d.o.o. 
Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi su sudjelovali: BRUNO NEFAT, u ime Kluba vijećnika nezavisne 
gradske liste nositelja Plinia Cuccurina; u raspravi u trajanju od 5 minuta: LOREDANA 
ŠTOK, LOVORKA TOMI ČIĆ, ZDENKA VRATOVI Ć, DARKO BURŠIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Monte Giro d.o.o. Pula i 
Izvješća Nadzornog odbora Monte Giro d.o.o. Pula sa sjednice održane 05.06.2009. godine, te 
nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 
«SUZDRŽANA» glasa, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Monte Ghirao 

d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Monte Ghiro d.o.o. Pula sa sjednice održane 
05.06.2009. godine 
 
 
 
AD - 4  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 

POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
TRŽNICA D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG ODBORA 
TRŽNICA D.O.O. PULA SA SJEDNICE ODRŽANE 28.04.2009.G. 
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 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao VELJKO MIRKOVI Ć, direktor Tržnice d.o.o. Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOREDANA ŠTOK, BRUNO 
NEFAT, LOVORKA TOMI ČIĆ, MARIJAN MUŽINI Ć, DUNJA RAČIĆ, VELJKO 
MIRKOVI Ć, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Tržnica d.o.o. Pula i 
Izvješća Nadzornog odbora Tržnica d.o.o. Pula sa sjednice održane 28.04.2009. godine, te 
nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Tržnica d.o.o. 

Pula i Izvješća Nadzornog odbora Tržnica d.o.o. Pula sa sjednice održane 28.04.2009. godine 
 
 
 

- STANKA OD 19,25 DO 19,40 SATI - 
 
 
 
AD – 5  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
    POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
    PULAPROMET D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG 
    ODBORA PULAPROMET D.O.O. PULA SA SJEDNICE ODRŽANE 
    29.05.2009. GODINE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao IGOR ŠKATAR , direktor Pulaprometa d.o.o. Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOREDANA ŠTOK, BRUNO 
NEFAT, IRENKO SRDOČ, LOVORKA TOMI ČIĆ, ZDENKA VRATOVI Ć, PEðA 
GRBIN, IGOR ŠKATAR, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Pulapromet d.o.o. Pula i 
Izvješća Nadzornog odbora d.o.o. Pulapromet sa sjednice održane 29.05.2009. godine, te 
nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Pulapromet  

d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Pulapromet d.o.o. Pula sa sjednice održane 
29.05.2009. godine 
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AD – 6  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
    POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
    PULA PARKING D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG 
    ODBORA PULA PARKING D.O.O. PULA SA SJEDNICE 
    ODRŽANE 18.05.2009. GODINE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao BRANISLAV BOJANI Ć, direktor Pula Parking d.o.o. 
Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOREDANA ŠTOK, LOVORKA 
TOMI ČIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, ZDENKA VRATOVI Ć, BRANISLAV BOJANI Ć, 
odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključujem raspravu i daje na glasanje Zaključak 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Pula Parking d.o.o. 
Pula i Izvješća Nadzornog odbora d.o.o. Pula Parking  sa sjednice održane 18.05.2009. 
godine, te nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Pula Parking  

d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Pula Parking  d.o.o. Pula sa sjednice održane 
18.05.2009. godine 

 
 
 

AD – 7  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
     POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
     CASTRUM PULA 97 D.O.O. PULA I IZVJEŠĆA NADZORNOG 
    ODBORA CASTRUM PULA 97 D.O.O. PULA SA SJEDNICE  
  ODRŽANE 24.05.2009. GODINE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao DRAGO GLUMAC , direktor Castrum Pula 97 d.o.o. 
Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu 
trgovačkog društva Castrum Pula 97 d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Castrum Pula 
97 d.o.o. sa sjednice održane 25.05.2009. godine, te nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 
18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Castrum Pula 

97 d.o.o. i Izvješća Nadzornog odbora Castrum Pula 97 d.o.o. sa sjednice održane 25.05.2009. 
godine  
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AD – 8  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
VODOVOD PULA D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG 
ODBORA VODOVOD PULA D.O.O. PULA SA SJEDNICE  
ODRŽANE 8.06.2009. GODINE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao AURELIO BUI Ć, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOREDANA ŠTOK, BRUNO 
NEFAT, LOVORKA TOMI ČIĆ, ORNELA GRUJIĆ – CUKON, AURELIO BUI Ć , 
odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Vodovod d.o.o. Pula i 
Izvješća Nadzornog odbora Vodovod Pula d.o.o. sa sjednice održane 08.06.2009. godine, te 
nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 8 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Vodovod  d.o.o. 

Pula i Izvješća Vodovoda d.o.o. Pula sa sjednice održane 08.06.2009. godine 
 
 
 
AD – 9  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 

POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
LUKA PULA D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG 
ODBORA  LUKA PULA D.O.O. SA SJEDNICE  ODRŽANE 
12.06.2009. GODINE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao DALIBOR SULJEVI Ć, direktor Luka Pula d.o.o. Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOREDANA ŠTOK, LOVORKA 
TOMI ČIĆ, DALIBOR SULJEVI Ć, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Luka Pula d.o.o. Pula i 
Izvješća Nadzornog odbora Luka Pula d.o.o. sa sjednice održane 12.06.2009. godine, te nakon 
glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Lula Pula  

d.o.o. Pula i Izvješća Luka Pula  d.o.o. Pula sa sjednice održane 12.06.2009. godine 
 
 

- STANKA OD 21,30 Do 21,57 SATI - 
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AD 10   DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
    POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
   KAŠTIJUN D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG ODBORA 
    KAŠTIJUN D.O.O. PULA SA SJEDNICE ODRŽANE  

29.06.2009. GODINE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dala VESNA DUKIĆ, direktorica Kaštijun d.o.o. Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOVORKA TOMI ČIĆ, 
LOREDANA ŠTOK, SERGIO STUPAR, VESNA DUKI Ć, odgovori na postavljena 
pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ , zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Kaštijun Pula d.o.o. 
Pula i Izvješća Nadzornog odbora Kaštijun Pula d.o.o. sa sjednice održane 29.06.2009. 
godine, te nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 15 glasova «ZA», 4 glasa «PROTIV» i 4 
«SUZDRŽANA» glasa, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. 

Pula i Izvješća Nadzornog odbora Kaštijun d.o.o. Pula sa sjednice održane 29.06.2009. godine 
 
 
 
AD – 11  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
     POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
     PLINARA D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG ODBORA 
    PLINARA D.O.O. PULA SA SJEDNICE  ODRŽANE 28.05.2009.  
  GODINE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao DEAN KOCIJAN ČIĆ, direktor Plinare d.o.o. Pula. 
 Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOREDANA ŠTOK, LOVORKA 
TOMI ČIĆ, BRUNO NEFAT, VALTER BOLJUN ČIĆ, DEAN KOCIJAN ČIĆ, odgovori 
na postavljena pitanja. 

Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o. Pula i 
Izvješća Nadzornog odbora Plinara d.o.o. Pula sa sjednice održane 28.05.2009. godine, te 
nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o. 

Pula i Izvješća Nadzornog odbora Plinare  d.o.o. Pula sa sjednice održane 28.05.2009. godine 
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AD – 12  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
POSLOVANJU ZA 2008. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
PULA  HERCULANEA D.O.O. PULA I IZVJEŠ ĆA NADZORNOG 
ODBORA  PULA HERCULANEA D.O.O. PULA SA SJEDNICE      
ODRŽANE 29.05.2009. GODINE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao IGOR STARI  , direktor Pula Herculanea d.o.o. Pula. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOREDANA ŠTOK, LOVORKA 
TOMI ČIĆ, BRUNO NEFAT, ELENA GATTONI – STEPANOV, IGOR STARI , 
odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Pula Herculanea d.o.o. 
Pula i Izvješća Nadzornog odbora Pula Herculanea d.o.o. sa sjednice održane 29.05.2009. 
godine, te nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 15 glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 6 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o poslovanju za 2008. godinu trgovačkog društva Pula 

Herculanea  d.o.o. Pula i Izvješća Nadzornog odbora Pula Herculanea  d.o.o. Pula sa sjednice 
održane 29.05.2009. godine 

 
 
 

AD – 13  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I URE ðAJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2008. GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule, u 

prethodnom sazivu. 
 Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT , p.o. Gradonačelnika pročelnik 
Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu.  
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za 
prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, vijećnici su dobili na klupe.  

U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su :LOREDANA ŠTOK, LOVORKA 
TOMI ČIĆ, BRUNO NEFAT, MARIJAN MUŽINI Ć, DAMIR PRHAT, odgovori na 
postavljena pitanja. 

Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ureñaja komunalne infrastrukture 
za 2008. godinu, te nakon glasovanja utvrñujem da je Vijeće sa 15 glasova «ZA», 1 glasom 
«PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ureñaja komunalne 

infrastrukture za 2008. godinu. 
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AD – 14  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
     IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 
    IFRASTRUKTURE ZA DJELATNOSTI IZ ČLANKA 22.ZAKONA 
    O KOMUNALNOM GOSPODARSTVU ZA 2008. GODINU 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo  Grada Pule u 
prethodnom sazivu. 
 Uvodno obrazloženje je da DAMIR PRHAT , p.o. Gradonačelnika pročelnik 
Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za 
prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOVORKA TOMI ČIĆ, PEðA 
GRBIN, DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja.  

Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnost iz 
članka 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2008. godinu, te nakon glasovanja 
utvrñuje da je Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo  
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvješća o Izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

djelatnost iz članka 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu za 2008. godinu. 
 
 
 
AD – 15  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O 
     RADU UPRAVNIH TIJELA GRADA PULE ZA 2008. GODIN U  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule u 
prethodnom sazivu. 
 Uvodno obrazloženje je dala VERA RADOLOVI Ć, zamjenica Gradonačelnika Grada 
Pule. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za 
prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, Odbora za društvene 
djelatnosti, Odbora za plan i financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi su sudjelovali: BRUNO NEFAT, u ime Kluba vijećnika Nezavisne 
gradske liste nositelja Plinia Cuccurina; u raspravi u trajanju od 5 minuta: LOVORKA 
TOMI ČIĆ. 

Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o radu upravnih tijela Grada Pule za 2008. godinu, te nakon glasovanja 
utvrñujem da je Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo  

 
Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvješća o radu upravnih tijela Grada Pule za 2008. godinu. 
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AD – 16  DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU  
     PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2008. GODINU 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule u 
prethodnom sazivu.  
 Uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, p.o. Gradonačelnika pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i gospodarstvo. 

 Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovala je: LOVORKA TOMI ČIĆ. 

Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o izvršenju Proračuna Grada Pule  za 2008. godinu, te nakon glasovanja 
utvrñuje da je Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo  

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Grada Pule  za 2008. godinu 

 
 
 
AD – 17  DONOŠENJE ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA 

ZA  2008. GODINU 
  
   Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradsko poglavarstvo Grada Pule u 
prethodnom sazivu. 
 Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnik 
Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovao je BRUNO NEFAT. 
 Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
raspodjeli rezultata za 2008. godinu, te nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 16 glasova 
«ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

O D L U K U 
o raspodjeli rezultata za 2008. godinu 

 
 
 
AD – 18  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠ ĆA O RADU 

UPRAVNIH TIJELA GRADA PULE ZA RAZDOBLJE OD 01.01  
DO 30.06,009. GODINE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao FABRIZIO RADIN , zamjenik Gradonačelnika Grada 
Pule. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za 
prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, Odbora za društvene 
djelatnosti, Odbora za plan i financije, vijećnici su dobili na klupe.  
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 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOVORKA TOMI ČIĆ, DUNJA 
RAČIĆ, VERA RADOLOVI Ć, te u davanju odgovora na postavljena pitanja: 
GIORDANO ŠKUFLI Ć, DAMIR PRHAT, SILVIJA HRELJA. 

Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Izvješća o radu upravnih tijela Grada Pule za razdoblje od 01.01. do 30.06.2009. 
godine, te nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 

  
Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvješća o radu upravnih tijela Grada Pule za razdoblje od 01.01. do 
30.06.2009. godine. 

 
 
 

AD – 19  DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2009 GODINU 

 
   Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnik 
Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo. 

Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za plan i 
financije, vijećnici su dobili na klupe.  

U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su :LOVORKA TOMI ČIĆ, PEðA 
GRBIN, replika, BRUNO NEFAT.  
 Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, konstatira da nije bilo pitanja na koja bi trebalo 
odgovarati, pa zaključuje raspravu i daje na glasanje  Polugodišnji izvještaj o izvršenju 
Proračuna Grada Pule za 2009. godinu., te nakon glasovanja utvrñuje da je vijeće sa 14 
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju  Proračuna Grada Pule za 2009. godinu 

 
 
 
AD – 20  DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA I MJERILIMA ZA  

RASPODJELU DIJELA SREDSTAVA ZA  SPOMENI ČKE RENTE  
I DRUGIH PRIHODA PRORA ČUNA ZA PROVOðENJE ZAHVATA 
SANACIJE I OBNOVE PROČELJA I KROVOVA GRA ðEVINA 
REGISTRIRANIH KAO KULTURNO DOBRO TE GRA ðEVINA NA  
PODRUČJU ZAŠTIĆENE URBANISTIČKE CJELINE GRADA PULE 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT , p.o. Gradonačelnika pročelnik 
Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu. 
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za 
prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi su sudjelovali: BRUNO NEFAT, u ime Kluba vijećnika Nezavisne 
gradske liste nositelja Plinia Cuccurina; u raspravi u trajanju od 5 minuta: IVAN 
UDOVIĆ. 
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Predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
uvjetima i mjerilima za raspodjelu dijela sredstava spomeničke rente i drugih prihoda 
Proračuna za provoñenje zahvata sanacije i obnove pročelja i krovova grañevina registriranih 
kao kulturno dobro te grañena na području zaštićene urbanističke cjeline Grada Pule, te nakon 
glasovanja utvrñuje  da je Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

O D L U K U 
o uvjetima i mjerilima za raspodjelu dijela sredstava spomeničke rente i drugih 

prihoda Proračuna za provoñenje zahvata sanacije i obnove pročelja i krovova grañevina 
registriranih kao kulturno dobro te grañena na području zaštićene urbanističke cjeline Grada 
Pule.   
 
 
 
AD – 21  DONOŠENJE OSNOVA PRAVILA MJESNIH ODBORA 
 
  Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
 Uvodno obrazloženje je dao VINKO KNEZ , pročelnik Upravnog odjela za lokalnu 
samoupravu.   
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, vijećnici su dobili 
na klupe.  
 Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Osnove Pravila mjesnih odbora, te nakon glasovanja utvrñuje da je 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

OSNOVE PRAVILA MJESNIH ODBORA 
 
 
 
AD – 22  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI URBANISTI ČKOG PLANA 

UREðENJA «KARŠIOLE»  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule.  
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO SKUFLI Ć, p.o. Gradonačelnika pročelnik 
Upravnog odjela za prostorno ureñenje.  
  Izvješća nadležnih radnih tijela: Odbora za statut i druge opće akte, Odbora za 
prostorno ureñenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, vijećnici su dobili na klupe.  
 U raspravi u trajanju od 5 minuta sudjelovali su: LOVORKA TOMI ČIĆ, 
GORDANO SKUFLI Ć, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DENIS MARTINČIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
izradi Urbanističkog plana ureñenja „Karšiole“, te nakon glasovanja utvrñuje da je Vijeće sa 
21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 

 O D L U K U 
o izradi Urbanističkog plana ureñenja «Karšiole» 
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 Ovime je dnevni red iscrpljen i predsjednik DENIS MARTIN ČIĆ, zaključuje 4. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
 Sjednica je zaključena u 1,05 sati poslije pola noći.  
 
 
 
 
 
Klasa: 021-05/09-01/72 
Urbroj:      
Pula, 30. i 31. srpnja 2009.  
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